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OR.RG. 0002.24.2014-2018 

PROTOKÓŁ  NR XXIV/2016 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 26 września 2016r. 

w godz. od 16:00 do 18:20 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15  radnych w sesji udział wzięło 13 radnych (nieobecni Radny Wiesław 

Grobelny, Radny Przemysław Kaźmierczak).  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan 

Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, 

mieszkańcy gminy. Ponadto w sesji uczestniczyli: Komendant Powiatowej Policji w Środzie 

Wielkopolskiej insp. Paweł Wawrzyniak, Kierownik Rewiru Dzielnicowych Arkadiusz Kąsowski, 

oficer prasowy Komendy Powiatowej Policji mł. aspirant Edyta Kwietniewska, Dzielnicowy mł. 

aspirant Krzysztof Karaś  

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad. 3.  Stwierdzenie quorum Radnych 

na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, stwierdzam, że w obradach uczestniczy                           

13 Radnych co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji tj. z dnia 29 sierpnia i 9 września 2016r.  

uwag do protokołów nie zgłoszono, protokoły zostały przyjęte  

13 głosami „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

3. Stwierdzenie quorum Radnych.  

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji tj. z dnia 29 sierpnia i 9 września 2016r.  

5. Informacje Wójta Gminy.  

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy.   

7. Podjęcie uchwał w sprawie:   

a) przyjęcia regulaminu i cennika usług hali widowiskowo-sportowej zarządzanej przez  

Zakład Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu,  

b) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zaniemyśl na lata                  

2017-2019,   



2 

 

c) dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu Gminy Zaniemyśl 

instrumentem płatniczym,  

d) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016,  

e) wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Zaniemyśl,  

f) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług na terenie Gminy Zaniemyśl 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności 

częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób 

świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych.    

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   

9. Wolne głosy i wnioski.  

10. Zamknięcie sesji  

 

Ad.5.  Informacje Wójta Gminy 

 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, proszę aby w pierwszej kolejności przy 

moich informacjach udzielili głosu Panu Komendantowi Policji Powiatowej aby mógł naświetlić 

obszary zagrożeń na terenie kraju, następnie przedstawię informacje międzysesyjne  

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Komendantowi Policji Powiatowej, dzień dobry, 

witam Państwa, na samym wstępie bardzo serdecznie podziękuje Wysokiej Radzie, Pani 

Przewodniczącej, Panu Wójtowi, wszystkim Państwu za to, że w czwartek mogliśmy mieć taką 

uroczystość, nadanie sztandaru Komendzie Powiatowej Policji w Środzie Wielkopolskiej, gdzie 

byliście Państwo jednymi z fundatorów, tak, że składam jeszcze raz bardzo serdeczne podziękowania 

dla całej społeczności Gminy Zaniemyśl, Szanowni Państwo, na początku tego roku odbywały się 

takie spotkania na, których pytaliśmy się Państwa co chcielibyście, aby znalazło się na takich mapach  

zagrożeń, gdzie Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji postanowiło, że jednym                          

z priorytetów jest  właśnie prowadzenie takiej mapy  zagrożeń,  tematy zagrożeń mają być narzędziami 

interaktywnymi czyli  każdy, który,  każda osoba, która  zidentyfikuje jakieś  zagrożenie ma mieć 

możliwość właśnie wejścia do tej mapy zagrożeń, tak  kolokwialnie mówiąc,  zaznaczenia pewnego 

rodzaju zagrożenia i Szanowni Państwo, z dniem 20 września na terenie województwa 

wielkopolskiego ta mapa już działa, były 3 województwa, które były takim wstępnym sprawdzeniem 

mapy teraz o kolejne województwa jest to rozszerzane, jak Państwo widzą, właśnie 20 września 

województwo wielkopolskie, celem tej mapy jest,  jak już mówiłem,  przede wszystkim możliwość 

zaznaczania przez mieszkańców pewnych obszarów zagrożeń, tak jak się spotykaliśmy                                    

i rozmawialiśmy co chcielibyście państwo aby na tych mapach się znalazło, co byście chcieli 

zaznaczyć, jakie rodzaje zagrożeń, w tych konsultacjach  na poziomie  kraju brało udział ponad 

dwieście tysięcy  osób, na tych  różnych spotkaniach  i na każdym z tych spotkań były pewne wnioski 

czy też wskazania co chciano żeby w tych mapach się znalazło,  te informacje zostały przekazane do 

Komendy Głównej i tam na poziomie Ministerstwa Spraw Wewnętrznych została stworzona mapa,  na 

wstępie powiem, że ona się składa, jakby, z takich dwóch map,  można powiedzieć, bo na jednej  

mapie jest statystyka przestępczości i tam można zobaczyć od poziomu całej Polski poprzez 

województwa,  przez powiaty,  do poziomu powiatu jest sprowadzona, jaka ilość przestępstw w danym 

roku wystąpiła,  jakie jest zagrożenie na dziesięć tysięcy mieszkańców, jakiego rodzaju, jakich 

najwięcej przestępstw jest popełnianych i ta informacja, no już, wskazuje dla osób, które  wchodzą,  

interesują się w danym regionem, danym miejscem, daną miejscowością jakie jest zagrożenie 

przestępczością, po prostu czy tam jest bezpiecznie czy mniej bezpiecznie, różnego rodzaju są tam 

zakładki,  gdzie można sobie spojrzeć nie tylko informacja statystyczna ale także ocena  społeczna  

pracy Policji, są to badania ankietowe, które co roku są wykonywane przez Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych Komendę Główną i dotyczą każdego z województw i z powiatu, tak, że Szanowni 
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Państwo,  z dniem 20 września, tak jak  powiedziałem ta mapa jest już  uruchomiona,  to jest ta  

informacja statystyczna natomiast jakby ta druga mapa z konkretnymi  zagrożeniami, gdzie możne 

każdy użytkownik Internetu wejść w tą  aplikację zaznaczyć jakieś  zagrożenie, Pan Kierownik pokaże 

funkcjonowanie tej mapy,  przez kilka dni,  akurat Zaniemyśl jest w miarę  aktywny,  zaznaczono                

12 czy 13 punktów, zostało wskazanych, my zapraszamy do korzystania z tego narzędzia, ponieważ 

wchodzi się anonimowo, choć wiadomo, że adresy IP komputerów są gdzieś identyfikowane, z danego 

komputera można tylko jedno zagrożenie na dobę „kliknąć”, żeby to patologii nie wywołało, że ktoś 

będzie wchodził i sobie „klikał” nie wiadomo ile zagrożeń, dlatego zostało to ograniczone, ale co jest  

ważne, mapa nie zastępuje numerów 112 i 997 jak jest potrzebna jakaś interwencja szybka, musi patrol 

przyjechać natychmiast to wtedy należy zadzwonić na 112 lub 997 i zgłosić taką interwencję, zresztą 

ta mapa jest tak skonstruowana, że jak ktoś będzie taką informację przekazywał przez aplikację mapy 

też wyświetli się komunikat, że jeżeli chce żeby podjęta została natychmiast taka interwencja  to 

zadzwoń pod te numery alarmowe, Szanowni Państwo, jeżeli będziecie widzieli takie potrzeby, my 

staramy się zrobić kampanie informacyjna o mapie zagrożeń, żeby mieszkańcy wiedzieli, że coś 

takiego funkcjonuje i jak należy z tego korzystać dlatego tutaj jesteśmy ale też zapraszamy Państwa 

jeżeli macie pewne grupy, stowarzyszenia i chcielibyście żebyśmy to zaprezentowali, możliwości              

i funkcjonowanie mapy wtedy prosimy o kontakt, a teraz przekażę głos,  

 

głos zabrał Kierownik Rewiru Dzielnicowych Arkadiusz Kąsowski postaram się wszystko 

przedstawić w takim skrócie ale w wiarę czytelnie, tak żebyście Państwo od samego początku 

wiedzieli krok po kroku jak należy do tej mapy dotrzeć, bo jeżeli zaczniemy od samej mapy to mogą 

być na początku problemy, więc tak, możecie Państwo wejść do mapy obojętnie z jakiej strony Policji, 

może to być ze strony Komendy Głównej, może to być strona Komendy Wojewódzkiej Policji może to 

być również strona naszej średzkiej jednostki Policji, w adresie można wpisać tylko słowo policja.pl, 

przejdziemy od razu na stronę Komendy Głównej, na jakiejkolwiek Państwo stronie nie byli należy 

odszukać banneru z nazwą Krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa, otwieramy to i mamy stronę 

jednostki Policji Komendy Głównej, najważniejsze dwie rzeczy są dwa przyciski, mamy przycisk – 

mapy zagrożeń i mamy przycisk – mapa zagrożeń w statystykach, na początek przejdziemy do mapy 

zagrożeń bezpieczeństwa – te liczby za wiele Państwu mogą nie mówić, na chwilę obecną ale one 

przedstawiają ilość zagrożeń w danym miejscu, one po rozwinięciu będą dla Państwa bardziej 

czytelne, po krótce przedstawię do czego służą poszczególne przyciski, tutaj mamy możliwość 

przybliżania mapy, Państwo zanim będziecie mieli możliwość zaznaczenia jakiegokolwiek zagrożenia 

na mapie będziecie musieli zatwierdzić regulamin, po zatwierdzeniu tego regulaminu państwo 

będziecie mogli już, praktycznie, takie zagrożenie zaznaczyć, tak jak powiedział Pan Komendant                 

z jednego komputera, z jednego adresu IP można zaznaczyć w ciągu doby tylko jedno zagrożenie, 

jeżeli istnieje konieczność zawiadomienia Policji w sytuacji nagłych, zgłoszenie interwencji 

dzwonimy 997 lub 112, teraz tak, tutaj możemy wrócić do widoku mapy Polski, lokalizacja, ona 

zawsze będzie działała, generalnie po wduszeniu tego przycisku powinno nam zlokalizować, 

wyświetlić miejsce, w którym jesteśmy, tutaj powinna być miejscowość Zaniemyśl, bardzo ważną 

rzeczą jest okienko, w którym można przybliżyć bezpośrednio miejscowość, jak wpiszę miejscowość – 

Zaniemyśl, zatwierdzimy enterem, wyświetli się Gmina Zaniemyśl lub też sama miejscowość, 

przejdziemy do Gminy Zaniemyśl, mamy pokazany na mapie obszar całej Gminy Zaniemyśl, łącznie      

z Zaniemyślem, jak Państwo widzicie mamy już trzynaście zagrożeń, po prawej stronie są te 

zagrożenia opisane, zielony kolor oznacza, że osoba zaznaczyła na mapie jakieś zagrożenie, to 

zagrożenie nie zostało jeszcze przez nas zweryfikowane, jeżeli jest zweryfikowane to zaciąga na kolor 

żółty, a jeżeli jest potwierdzone  zaznaczamy kolorem czerwonym, gdyby się okazało, że ktoś np. 

zaznaczył nam zagrożenie typu np. jazda kładem po terenach leśnych na środku jeziora no to w tym 

momencie będzie to dla nas zagrożenie nierealne, nabierze takie zagrożenie koloru szarego jako 

zgłoszenie niepotwierdzone, przejdziemy do omówienia, bliżej, zagrożeń, które występują na terenie 

Zaniemyśla, jeszcze jedna taka cenna uwaga dla Państwa, abyście Państwo otwarli mapę, powiększyli 

ją maksymalnie, dlaczego, dlatego, że ktoś przy takim np. powiększeniu mapy zaznaczy na drodze 

zbyt szybkie kierowanie pojazdem czyli przekroczenie dozwolonej prędkości to w przybliżeniu tej 

mapy okaże się np., że ten zaznaczony punkt będzie na budynku, a ten punkt ma się znajdować na 

drodze, zobaczmy jakie mamy faktycznie zagrożenia na terenie Zaniemyśla, mamy zaznaczony punkt 
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na ul. Średzkiej blisko skrzyżowania z ul. Poznańską mamy nieprawidłowe parkowanie pojazdów, 

kolejny punkt, jest przez nas weryfikowany, nieprawidłowe parkowanie przy ul. Powstańców, 

zobaczmy kolejne zagrożenia, kolejny punkt, widzimy tutaj zagrożenie na samym skrzyżowaniu                  

ul. Poznańskiej  jest to zagrożenie jako potwierdzone, ma weryfikację zagrożenia mamy w sumie pięć 

dni, po pięciu dniach musimy określić czy faktycznie to zagrożenie się potwierdziło czy też nie, mamy 

też możliwość przedłużenia tego ale staramy się zmieścić w tym terminie pięciu dni, zobaczmy jakie 

mamy jeszcze inne zagrożenia na terenie Zaniemyśla, wyświetliły się miejsca – spożywanie alkoholu 

przy ul. Działkowej – w trakcie weryfikacji, mamy też spożywanie alkoholu przy ul. Raczyńskiego,                    

z tego co pamiętam to jest miejsce przy fontannie, mamy jeszcze miejsce spożywania alkoholu na 

placu przy amfiteatrze i mamy zaznaczone jeszcze na ul. Plażowej, to są te miejsca, mamy jeszcze 

przekroczenie dozwolonej prędkości na ul. Poznańskiej, Powstańców Wlkp., mamy też na                          

ul. Kochanowskiego zagrożenie przekroczenia dozwolonej prędkości , które jest przez nas 

weryfikowane, pokażemy jak wygląda to, pokrótce, na terenie Środy Wielkopolskiej, tak jak Państwo 

widzicie w samym centrum mamy siedemnaście zagrożeń, mamy też w Jarosławcu spożywanie 

alkoholu przy sklepie, mamy też w Kijewie przy sklepie, one najczęściej się powtarzają, czyli przede 

wszystkim jest to spożywanie alkoholu w miejscach do tego niewyznaczonych, niedozwolonych, 

mamy też przekraczanie dozwolonej prędkości ale mamy też nieprawidłowe parkowanie, ja zaraz 

Państwu powiem jakie jeszcze inne zagrożenia można nanieść na mapie, ale zanim do tego dojdę to 

jeszcze Państwu pokażę możliwość zmiany mapy, mamy mapę TOPO1, mamy mapę ORDO i ona jest 

dla nas o tyle wygodna, dlatego, że możemy określić, ze to zagrożenie zostało zaznaczone na terenie 

np. przybrzeżnym, terenie leśnym, na terenie placu zabaw czy między budynkami znajdują się zarośla, 

możemy przybliżać maksymalnie, mapa jest bardzo dokładna, teraz tak w jaki sposób należy nanosić 

zagrożenia na mapę, bo myślę, że to Państwa będzie najbardziej interesowało, po lewej stronie ekranu 

mamy czerwony przycisk, przycisk – dodaj zgłoszenie, wyświetla się legenda dwudziestu pięciu 

zagrożeń, wybieramy zagrożenie – np. spożywanie alkoholu  i pokazuje się komunikat wskaż punkt na 

mapie, możecie określić Państwo w jakim okresie czasu to się dzieje, kiedy takie zagrożenie 

zauważyliście, wystarczy wpisać datę, ale tej daty wpisywać nie trzeba, jeżeli uważacie Państwo, że to 

zagrożenie występuje w ciągu tygodnia, w różnych dniach, o różnych godzinach to nie wpisujemy 

daty, jeżeli jest zgłoszenie alarmowe pojawia się komunikat, prosimy o kontakt na 112 lub 997, jeżeli 

jesteśmy światkami jakiegoś zagrożenia w danym momencie to owszem można też nanieść takie 

zagrożenie na mapę ale w tym przypadku będzie łatwiej, będzie można szybkiej zareagować jeżeli 

państwo skontaktujecie się z nami telefonicznie, z legendy wynika jakie to są rodzaje zagrożeń, mamy 

akty wandalizmu, bezdomność, dzikie kąpieliska, dzikie wysypiska śmieci, kłusownictwo, miejsca 

grupowania się nieletnich, miejsce niebezpieczne terenów nadwodnych, nielegalna wycinka drzew, 

nielegalne rajdy samochodowe, nieprawidłowe oznakowanie drogi, nieprawidłowe parkowanie, 

niestrzeżone przejście przez tory, niestrzeżony przejazd kolejowy, niewłaściwa infrastruktura 

drogowa, niszczenie zieleni, poruszanie się po terenach leśnych kładami, przekraczanie dozwolonej 

prędkości, spożywanie alkoholu w miejscach niedozwolonych, utonięcia, używanie środków 

odurzających, wypalanie traw, zdarzenia drogowe z udziałem zwierząt leśnych, znęcanie się nad 

zwierzętami, zła organizacja ruchu drogowego i żebractwo, to jest dwadzieścia pięć najważniejszych 

punktów, które generalnie Państwo podczas różnych spotkań społecznych, Państwo sami 

wybieraliście, jako te które są najważniejsze aby nanieść na mapę, jeszcze taką ciekawostką, powiem, 

jest to, po prawej stronie mamy taki przycisk aby filtrować dane, może wypisać tutaj np. status czyli 

czy mamy zagrożenie nowe, czy w czasie weryfikacji, czy potwierdzone, możemy wyszukać jakiegoś 

zagrożenia w dacie od, do, czy do tego macie Państwo jakieś pytania?, gdyby się okazało np., że 

zagrożenie jest zaznaczone jako potwierdzone, można zaznaczyć w tym obrębie to zagrożenie, jeżeli 

Państwo stwierdzicie, że takie  faktycznie występuje, gdyby się okazało to już z naszego punktu, że               

w jednym czasie ktoś z Państwa naniesie na mapie kilka podobnych zagrożeń o takim samym 

charakterze w jednym miejscu to my będziemy rozpatrywać te zagrożenia  jako jedno  zagrożenie,  

jeżeli nie ma pytań to  chciałbym przejść na  mapę, o której mówił Pan Komendant,  dotyczącą 

statystyki,  czyli mapa  zagrożeń bezpieczeństwa – statystyka,  jeśli chodzi o tą mapę  mamy 

dwadzieścia osiem  różnych zakładek,  w zależności od  natężenia koloru będziemy brali pod uwagę 

stopień zagrożenia,  pokażę jak to wygląda w przypadku kradzieży,  im  kolor bardziej intensywny,  

bardziej  fioletowy to te zagrożenia są w danym województwie większe,  o czym informuje Państwa ta 
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legenda po prawej stronie,  widzimy, że  jeśli chodzi o kradzieże  najbardziej zagrożone województwo 

dolnośląskie, mazowieckie, myślę, że to dla Państwa będzie też dobra lektura, jeżeli chodzi                        

o województwo wielkopolskie, zobaczycie Państwo jak to wygląda w poszczególnych powiatach,   

miejscowością najbardziej zagrożoną  jest samo w miasto Poznań, natomiast w zależności od  

natężenia tych barw, im barwa  jaśniejsza to  zagrożenie jest mniejsze, np.  powiat Poznański mamy 

dane nie tylko rozbojów, kradzieży rozbójniczych tylko zobaczcie Państwo mamy wszystkie dane               

o uszczerbku na zdrowiu, bójka, pobicie, kradzież, złamanie,  uszkodzenie rzeczy, kradzież, posiadanie 

środków odurzających, kierowanie pojazdami mechanicznymi w stanie nietrzeźwości, oszustwa na 

wnuczka, na Policjanta i ogółem ilość przestępstw  i tak możemy sprawdzić dane w poszczególnych 

powiatach,  mamy też dane o Środzie Wielkopolskiej i  powiecie średzkim, jak to wygląda, i tak 

można przejrzeć w ten sposób wszystkie zakładki a jest ich dwadzieścia osiem,  jeżeli macie Państwo  

pytania z przyjemnością odpowiem, a jeśli nie ma to myślę, że na tym podziękuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękowała, jeżeli są pytania bardzo proszę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Markowi Grzelakowi, Radcy Prawnemu  czy 

Państwo nie liczycie się z tym, że na tą mapę mogą być wprowadzane fikcyjne zagrożenia i czy sam  

program jest zdolny do  weryfikacji 

 

Kierownik Rewiru Dzielnicowych Arkadiusz Kąsowski Program nie jest zdolny do jej weryfikacji 

ale liczymy się z tym jak najbardziej, chcę Państwu powiedzieć, że takie zgłoszenia już były ale w tym 

momencie nie ma takiej potrzeby abyśmy wykonywali jakiejkolwiek czynności dodatkowe dlatego, że 

weryfikacja następuje już, można powiedzieć, na miejscu przez koordynatora, bo jeżeli ono odbiega od 

rzeczywistości np. wypalanie traw na środku jeziora czy np. na placu zabaw w Środzie Wielkopolskiej 

jazda kładem na obszarze leśnym to nie polega to na prawdzie, także mamy możliwość w tym 

momencie zaznaczenia tego zagrożenia jako  nieprawdziwe,  niepotwierdzone  jest zaznaczone 

kolorem szarym 

 

Przewodnicząca Rady Gminy bardzo proszę, nie widzę to dziękuję serdecznie 

 

5 – cio minutowa przerwa 
 

Przewodnicząca Rady Gminy proszę o zajęcie miejsc, witam Radnego Powiatowego Pana Dariusza 

Tomaszewskiego, bardzo proszę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi 

 

Pani Przewodnicząca, do tego co przed chwilą Państwo usłyszeli, mam wątpliwości czy Policja 

będzie w stanie za jakiś czas, jak to się rozejdzie, ta mapa zagrożeń, czy jest w stanie wszystko 

sprawdzić te zagrożenia itd. przy takim stanie osobowym, a jak Państwo widzieli też te zagrożenia                 

w samym Zaniemyślu, myślę, że wszyscy znamy nasz teren itd., nic nie jest nam obce, wszystko się 

potwierdza, nawet wszystkich zagrożeń, które są na razie jeszcze w całym tym systemie nie ma, a takie 

sprawy jak przekroczenia prędkości, myślę, że prawie na wszystkich ulicach w Zaniemyślu są, we 

wszystkich wioskach na terenie naszej Gminy, zresztą z zebrań to też, od mieszkańców słyszałem, że 

za szybko jeździmy, nie tylko należy zgłosić to zagrożenie ale myślę, nieraz mówimy zrób porządek               

u siebie na swojej nieruchomości a zwracać uwagę na inne, na sąsiednie nieruchomości, tak samo                 

w tym przypadku Policja nie jest w stanie nam w stu procentach zagwarantować tego bezpieczeństwa, 

szanowni Państwo, informacje, na ostatniej sesji państwu mówiłem, że przedstawię informacje                      

z zakresu oświaty, a więc rok szkolny rozpoczął się 1 września, tych informacji bardziej 

szczegółowych Państwu nie udzielałem, gdyż sesja ostatnia była krótka, a spotkaliśmy się na sesji                

w sierpniu jeszcze przed rozpoczęciem roku szkolnego, więc dzisiaj pozwolę sobie pewne informacje 

przekazać, porównując rok szkolny 2016/2017, a więc ten, który się rozpoczął do poprzedniego roku 

szkolnego 2015/2016, i tak jeżeli chodzi o naszą oświatę gminną, a więc Szkoły Podstawowe                      

i Gimnazja, ogółem 1 września do naszych Szkół zaczęło uczęszczać 738 uczniów, w poprzednim 
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roku szkolnym było to 766, a więc jest spadek, i tak po kolei, Zaniemyśl, szkoła Podstawowa, 

rozpoczęło rok szkolny 339 uczniów, w poprzednim roku było to 358 uczniów, w tych 339 uczniach 

jest 24 dzieci, które jako sześciolatki poszły do pierwszej klasy i myślę, że spadku by nie było jakby 

tak jak w poprzednim roku szkolnym wszystkie sześciolatki poszły do pierwszej klasy, w Szkole 

Podstawowej w Zaniemyślu mamy jeszcze oddziały „zerowe”, a więc sześciolatki i pięciolatki 

pięciogodzinne i tych dzieci jest 39, Gimnazjum w Zaniemyślu z/s w Łęknie, od nowego roku 

szkolnego do Gimnazjum zaczęło uczęszczać 196 gimnazjalistów, w poprzednim roku szkolnym 191, 

a więc nastąpił o 5 gimnazjalistów wzrost, później powiem dlaczego, Pigłowice, Szkoła prowadzona 

przez Stowarzyszenie, tak globalnie, zaczęło uczęszczać do Pigłowic 136 uczniów, w poprzednim roku 

szkolnym było to 155, w Szkole Podstawowej nowy rok szkolny rozpoczęło 108 uczniów,                            

w poprzednim roku 111 uczniów,  w Gimnazjum w Pigłowicach rok szkolny rozpoczęło                           

28 gimnazjalistów, w poprzednim roku szkolnym było to 44, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, rok 

szkolny rozpoczęło 67 uczniów, w poprzednim roku było 62, globalne ilości już Państwu podawałem, 

myślę, że największy spadek to jest w Pigłowicach, w Szkole prowadzonej przez Stowarzyszenie, 

natomiast wzrost jest, systematycznie, zauważamy to, w Szkole Podstawowej w Śnieciskach, 

Przedszkole Samorządowe, jak Państwo wiecie, mamy 4 oddziały, od 1 września zaczęło do 

Przedszkola Samorządowego uczęszczać 98 dzieci, a mamy 100 miejsc, jeszcze, myślę, że, mam dane 

z 22 września, może udało się Pani Dyrektor przyjąć jeszcze dwójkę dzieci, i tak, 2,5 – latków mamy     

4 w poprzednim roku szkolnym nie przyjmowaliśmy 2,5 – latków, nie było miejsc, 3 – latków mamy 

26, w poprzednim roku szkolnym było 31, 4 – latków w nowym roku szkolnym mamy 37, było 33,     

5 – latków jest 31, było 34, 6 – latków, ze względu na te zmiany organizacyjne w tym roku nie ma                     

w Przedszkolu żadnego dziecka, wszystkie dzieci są w szkole Podstawowej w Zaniemyślu, inne 

Przedszkola, a więc Przedszkola Niepubliczne, do Niepublicznego Przedszkola „Tygryski”                   

w Pigłowicach uczęszcza 24 dzieci, Niepubliczne Przedszkole „Mali Odkrywcy” w Śnieciskach                    

z oddziałem w Czarnotkach 49 dzieci, w Śnieciskach jest 30 dzieci, a Czarnotkach 19 dzieci, cieszy to 

bardzo, bo w poprzednim roku szkolnym było dużo mniej dzieci, i jeszcze mamy jedno Przedszkole na 

terenie naszej Gminy, Prywatne Niepubliczne Przedszkole A KUKU w Łęknie, od 1 września do tego 

Przedszkola zaczęło uczęszczać 52 dzieci, jak Państwo widzicie, te obowiązki, które Gmina musi 

wykonać, a więc od 1 września musieliśmy przyjąć 4 – latki, 5 – latki i 6 – latki, zostały wykonane, od 

nowego roku szkolnego przyszłego musimy przyjąć 3 – latki, mam nadzieję, że jeżeli tak się sytuacja, 

przez rok, ten szkolny ukształtuje to też uda nam się przyjąć wszystkie 3 – latki, oczywiście mamy 

zamiary żeby zwiększyć ilość oddziałów, a też i dzieci, które będziemy przyjmować do naszego 

Przedszkola Samorządowego, ale najpierw musimy wyremontować, zmodernizować budynek                      

w Łęknie przy Pałacu, tam gdzie jest Gimnazjum, żeby przystosować budynek na potrzeby Ośrodka 

Pomocy Społecznej, tam chcemy Ośrodek w przyszłości przenieść, a z pomieszczeń, po remontach                 

i modernizacjach, chcemy tą całą powierzchnie przeznaczyć dla Przedszkola samorządowego, 

Szanowni Państwo od początku września dowozami do placówek oświatowych objętych jest 336 

uczniów, w okresie międzysesyjnej wydałem jedno zarządzenie w sprawie: ustalenia terminu składania 

wniosków w ramach Rządowego programu pomocy uczniom w 2016 r. – „Wyprawka szkolna”,                      

w ramach „Wyprawki szkolnej” zostały złożone dwa wnioski na refundację zakupu podręczników dla 

uczniów  ze względu na ich niepełnosprawność na łączną kwotę 446,66 zł., kolejne informacje                       

z zakresu oświaty, stypendia szkolne, złożono 40 wniosków, a będą one wypłacone jeżeli otrzymamy 

środki finansowe od pana Wojewody czy z budżetu państwa, w okresie między sesyjnym w wyniku 

zaproszenia do składania ofert podpisano umowę na wywóz nieczystości stałych z jednostek 

oświatowych na terenie Gminy z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych Artur Zys oraz na dostawę 

artykułów spożywczych niezbędnych do przygotowywania posiłków w jednostkach oświatowych na 

łączną kwotę 274.046,12 zł brutto, Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu dziennie wydaje 303 obiady,             

w tym 55 dla gimnazjum oraz 25 śniadań dla dzieci w „0”, natomiast Szkoła Podstawowa                             

w Śnieciskach wydaje dziennie 113 obiadów, 69 dla uczniów Szkoły Podstawowej, 28 dla Przedszkola 

w Śnieciskach oraz 16 dla Przedszkola w Czarnotkach, cena za obiad dla uczniów została utrzymana 

na zeszłorocznym poziomie tzn. 2,70 zł. jest to wkład do kotła, bez media, bez obsługi, tylko to co 

wkładamy do kotła, natomiast koszt wprowadzonych w tym roku posiłków dla oddziału                          

„0” – śniadanie + obiad z podwieczorkiem to 5,00 zł. jest to cena taka sama w Szkole Podstawowej jak                

w naszym Przedszkolu Samorządowym, w tym roku szkolnym w Szkole Podstawowej w Zaniemyślu 



7 

 

poza znaczącymi remontami dokonanymi w okresie wakacyjnym, o którym już Państwa 

informowałem, wygospodarowano osobne pomieszczenia na świetlicę szkolną, która do tej pory 

funkcjonowała w stołówce szkolnej, zauważalny jest, po tych zmianach, wzrost liczby rodziców 

zainteresowanych powierzeniem swoich dzieci pod opiekę świetlicy szkolnej, w roku ubiegłym ze 

świetlicy korzystało 170 dzieci,  obecnie na świetlicę uczęszcza 200 dzieci, we wrześniu, w Szkole 

Podstawowej w Zaniemyślu odbył się między innymi koncert muzyczny dla klas od „0” do III, Rajd 

Rowerowy, tradycyjny Rajd Berwińskiego z ogniskiem na plaży,  uczniowie wzięli również udział                

w  Gminnych Biegach Przełajowych, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach wzięła udział w konkursie, 

którego organizatorem jest Fundacja mBanku w partnerstwie z Fundacją Dobra Sieć, celem konkursu 

jest stworzenie ciekawych, innowacyjnych, metod i narzędzi edukacji matematycznej oraz 

zainteresowanie uczniów matematyką i wciągnięcie ich w aktywny proces wykorzystywania tej 

wiedzy, poprzez pokazanie praktycznych jej zastosowań, Szkoła we wrześniu została zakwalifikowana 

i otrzymała wnioskowaną kwotę dotacji – 2 300,00 zł., natomiast Gimnazjum w Zaniemyślu                           

z siedzibą w Łęknie chcąc uatrakcyjnić program nauczania i zaproponować młodzieży nowoczesny 

sposób nauki zgłosiło się do projektu „Koduj z klasą” – nauka programowania organizowana jest  

przez Centrum Edukacji Obywatelskiej, Szkoła została zakwalifikowana do projektu, który będzie 

realizowany przez uczniów w roku szkolnym 2016/2017, koordynatorem projektu z ramienia Szkoły 

jest Pani Barbara Dudziak, obecnie, chcę też Państwa poinformować, 27 uczniów Gimnazjum wraz                  

z trzema opiekunami bierze udział w 6-cio dniowych warsztatach językowych w Londynie, w tym 

roku szkolnym w pierwszych klasach Gimnazjum w Zaniemyślu z siedzibą w Łęknie uczy się                         

i rozpoczęło naukę 60 uczniów, co pragnę zauważyć, 15 to uczniowie z Gminy Kórnik, i dodatkowo               

5 uczniów ze Szkoły Podstawowej w Śnieciskach, a więc myślę, że rodzice z młodzieżą z tych 

obwodów szkolnych zdecydowali się, szkół Podstawowych, posłać do naszego Gimnazjum, co cieszy, 

bo 60 uczniów, tak, że nie ma tu spadku, a jak Państwu mówiłem jest nawet wzrost ilości uczniów            

w naszym zaniemyskim Gimnazjum, w Gimnazjum została wprowadzona innowacja pedagogiczna            

z przedmiotu matematyka pn. „MATEMAtyka nie taka straszna”, która od września jest prowadzona 

cyklicznie, przez kolejne 3 lata, w klasach trzecich, wymagane dokumenty zostały przesłane do 

Kuratorium Oświaty w Poznaniu zgodnie z zasadami zgłaszania innowacji i eksperymentów, 

koordynatorem innowacji jest Pani Ewa Zawodna i Pani Dorota Ulatowska, Gimnazjum rozpoczęło 

również projekt „Mądrze jemy – dłużej żyjemy” we współpracy z Akademią Wychowania Fizycznego 

w Poznaniu, koordynatorem projektu z ramienia Szkoły jest Pani dr Anna Gogojewicz – nauczyciel 

WF-u w Gimnazjum, jeszcze jedna informacja, we wrześniu uczniowie Szkoły Podstawowej                         

i Gimnazjum w Pigłowicach wzięli udział w corocznej akcji „Sprzątanie świata”, Festynie 

Archeologicznym w Biskupinie oraz w Gminnych Biegach Przełajowych, to tyle jeżeli chodzi o 

informacje z zakresu oświaty, oczywiście jak Państwo zapytacie co dalej z naszą oświatą, trudno 

powiedzieć, najpierw ustawodawca musi zdecydować w jakim kierunku będziemy musieli się 

przygotować, mamy wiele wątpliwości i dzisiaj tego tematu nie rozstrzygniemy, kolejne informacje, 

krótkie, z zakresu zatrudnienia, chcę Państwa poinformować, że ogłoszony dnia 30 sierpnia na  

stanowisko administracyjno-techniczne do hali sportowej nie został rozstrzygnięty, wyłoniona                       

w naborze osoba zrezygnowała jednak z pracy, w związku z powyższym w dniu 20 września został 

ogłoszony ponowny nabór na to stanowisko, kandydaci mogą składać swoje aplikacje do 30 września 

do godziny 15 – tej, skoro jestem przy hali, chcę Państwa poinformować, część państwa już o tym wie, 

ale jeszcze raz powtórzę, dnia 28 września, a więc w środę najbliższą o godzinie 12 – tej nastąpi, 

wreszcie, otwarcie hali widowiskowo-sportowej, na które wszystkich Państwa zapraszam, jeżeli 

znajdziecie Państwo czas, to zapraszam, staramy się żeby to nie było długo, ale myślę, że przy takim 

obiekcie trzeba ta uroczystość przeprowadzić, oczywiście, dzisiaj już żeśmy rozmawiali                                  

z nauczycielami wychowania fizycznego, ze Szkoły Podstawowej, z Gimnazjum, na jakich zasadach, 

gdzie, które szatnie będą i powoli od pierwszego, a więc od poniedziałku ta hala rozpoczyna swoją 

działalność, rozpocznie się zajęciami WF – u, rozpoczniemy zapisywanie na wynajęcie hali, 

ogłosiliśmy też przetarg dla wszystkich chętnych wydzierżawić pomieszczenia usługowe, które są tam 

przy tej hali i mam nadzieję, że powoli to będzie się wszystko rozwijało i nam wszystkim, nie tylko 

młodzieży szkoły Podstawowej, Gimnazjum, nam wszystkim, dorosłym ta hala służyła, kolejne 

informacje z zakresu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu, informuję Państwa, że 

Zakład zakończył budowę, kolejnej, sieci wodociągowej w miejscowości Zwola, konkretnie przy ulicy 
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Zawilcowej, długość wodociągu to 710 mb, usuwał, jak w każdym okresie międzysesyjnym, awarie 

przepompowni ścieków, przy ulicy Plażowej akurat wydarzyła się awaria, wykonywał przyłącza 

wodociągowe, przyłącza kanalizacji sanitarnej i jak prawie codziennie Zakład Gospodarki Komunalnej 

wykonywał prace porządkowe na terenie naszej Gminy, jeżeli chodzi o zakres inwestycyjny, założony 

w tegorocznym budżecie, to tak, po kolei, hala widowisko-sportowa, myślę, że już przez ten okres,    

2 czy 3 lat mówiłem, że chcę Państwa poinformować, że 28 września 2016r. Gmina Zaniemyśl 

otrzymała pozwolenie na użytkowanie hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, to jest 

najważniejszy dokument, jeżeli są obiekty publiczne, który był nam niezbędny żeby można rozpocząć, 

otworzyć dla wszystkich Państwa i żeby hala mogła rozpocząć funkcjonowanie, budowa sieci 

wodociągowej ul. Kwiatowa w Śnieciskach, w tegorocznym budżecie mieliśmy założone 

przygotowanie dokumentacji  na ten zakres wodociągu, pod kątem przyszłego rozpoczęcia prac 

związanych z kanalizacją sanitarna Śniecisk, dodatkowo chcemy ten wniosek na sieć wodociągową 

złożyć, gdyż za to są dodatkowo 1,5 punkty, mówię o środkach unijnych, 23 września złożyliśmy 

wniosek o pozwolenie na budowę, a więc dokumentacje już mamy, z kosztorysami, z przedmiarami, 

teraz będziemy czekać na pozwolenie na budowę, z informacji, które do mnie dotarły, może pod 

koniec października czy w listopadzie Urząd Marszałkowski ogłosi konkurs z programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich, bo z takiego możemy tylko skorzystać, z dofinansowania i tą kanalizację 

sanitarną Śniecisk plus wodociąg w Śnieciskach przy ulicy Kwiatowej chcemy złożyć                                    

o dofinansowanie, rekultywacja jeziora Raczyńskiego w Zaniemyślu, jak też już państwa 

informowaliśmy, uzgadniamy operat wodno-prawny, to jest jeden z niezbędnych dokumentów żeby 

móc rozpocząć tą rekultywację  zlecono też wykonanie kosztorysu inwestorskiego wraz                                  

z przedmiarami robót na roboty w roku 2017, koszt opracowania dokumentacji kosztorysowej to 

kwota brutto 1.500 zł. oczywiście, chcę Państwu powiedzieć, że jeszcze operatu wodno-prawnego nie 

mamy uzgodnionego przez instytucje, które powinny mam to uzgodnić, przygotowujemy się do tej 

rekultywacji, są różne głosy w tym temacie, nawet tutaj była też dyskusja na zebraniu sołeckim                   

w Zaniemyślu, chcę powiedzieć tak, że nikt z nas nie wie jaki będzie efekt, oczywiście wspólnie                    

z Państwem, z Radą musimy podjąć decyzję, czy wydanie kilkuset czy nawet przez 3 lata ponad 

miliona złotych, czy mamy rozpoczynać czy też nie, wszyscy chyba jak tu jesteśmy na tej Sali i nie 

tylko my ale też wszyscy mieszkańcy i nie tylko stwierdzają, że wodę w jeziorze Edwarda 

Raczyńskiego należy poprawić, szczególnie ona jest nieciekawa w okresach letnich, ale czy ta metoda 

doprowadzi do poprawy, tego nikt z nas nie wie, chcę zaproponować w projekcie budżetu na przyszły 

rok żebyśmy w przyszłym roku rozpoczęli, przetargiem tylko na przyszły rok, a więc 1/3 tych prac 

związanych z rekultywacją, może tym sposobem stwierdzimy, że te zabiegi, te wydatki, które 

poniesiemy w przyszłym roku, sami stwierdzimy, że, tak, warto było, kontynuujemy, albo też trzeba 

będzie podjąć decyzję, że nie przyniosło to efektu, jeżeli chodzi o zadanie, które jeszcze w tym roku 

zostało nam do wykonania, to jest budowa czy przebudowa ulicy Plażowej, jest ona wykonywana, już, 

prawie od początku września, przypomnę, że termon wykonania to jest 30 listopad, dzisiaj rozpoczęło 

się, w części oczywiście, układanie już kostki na ciągu pieszo-jezdnym, chcę tu, też przy okazji, 

Szanowni Państwo, powiedzieć, bo różne pytania czy wątpliwości, od właścicieli nieruchomości, które 

są przy ulicy Plażowej, do mnie docierają, chcę Państwu powiedzieć, że jeżeli będziecie mieli pytania, 

do każdej nieruchomości, tam gdzie jest to geodezyjnie wydzielona nieruchomość, jest wjazd, ale 

jeden wjazd, teraz w tej chwili przychodzą niektórzy właściciele i mówią, że chcą dwa, trzy, działki są 

wąskie, robimy do każdej nieruchomości, geodezyjnie wydzielonej, jeden wjazd, nawet dla tych, 

którzy do tej pory nie mogli mieć tego wjazdu, przy tym przepuście, w tym zaniżeniu, tam, gdzie była, 

po lewej stronie zastoina, od lat, też będą zrobione, do tych nieruchomości, będą wjazdy, nie możemy 

przyjmować tego, że chętnie by sobie podzielił ktoś, tą nieruchomość, ale nie wykonał tego podziału 

na podkładach i w Geodezji, w kartografii w Powiecie, że też te wjazdy byśmy musieli zrobić, myślę, 

że jeżeli dojdzie do podziału, ulica będzie wykonana i wjazdy na każdą posesję są i one będą zrobione 

a dojdzie podziałów wtórnych to będzie można za zgodą naszą, oczywiście, ten wjazd sobie zrobić, 

one nie są długie, myślę, że to nie będą jakieś wielkie koszty, kolejne informacje dotyczące mienia 

komunalnego Gminy Zaniemyśl, chcę poinformować, że 06 września br. ogłoszony został przetarg 

ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości położonej w Zaniemyślu, w rejonie ośrodków 

wypoczynkowych przy jeziorze Raczyńskim, jest to działka łącznej powierzchni 340 m2, zabudowana 

domkiem letniskowym, zgodnie z planem miejscowym położona jest w terenach zabudowy 
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letniskowej, cena wywoławcza została  ustalona na kwotę 72.000,00 zł., sprzedaż zwolniona z podatku 

VAT, przetarg odbędzie się w dniu 14 października 2016r. o godz. 10:00  w Urzędzie pokój 211, 

warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 5.000,00 zł. na konto 

Gminy Zaniemyśl, w tym samym dniu ogłoszony został przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

kolejnej  nieruchomości położonej w Zaniemyślu,  również w rejonie ośrodków wypoczynkowych                

o łącznej pow. 8427 m2, działka ta, jedna z działek, bo są dwie działki, jest zabudowana budynkiem 

segmentowym, budynkiem letniskowym i budynkiem socjalnym, cena wywoławcza, tych dwóch 

nieruchomości, została ustalona na kwotę 923.000,00 zł., przetarg odbędzie się w dniu 10 listopada 

2016r. o godz. 10:00, warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 

50.000,00 zł. na konto Gminy Zaniemyśl, ogłoszenia te, oczywiście, tak jak ustawodawca zapisał, 

wywieszone zostały na tablicach ogłoszeń, oraz umieszczone na stronie internetowej Urzędu, 

natomiast wyciągi z ogłoszeń zostały opublikowane w Gazecie Średzkiej, ponadto wyciąg                                

z ogłoszenia na tą dużą powierzchnię został opublikowany w prasie ogólnokrajowej, tak ustawodawca 

to zapisał, w Gazecie Prawnej,  w dniu 23 września br. podpisałem zarządzenie, w sprawie ogłoszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w drodze bezprzetargowej, wykaz dotyczy 

sprzedaży działki położonej w miejscowości Czarnotki, o pow. 157 m2, na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej, cena została ustalona na kwotę 7.100,00 zł., nabywca 

nieruchomości ponosi koszty aktu notarialnego, Uchwała Rady Gminy wyrażająca zgodę na sprzedaż 

w/w nieruchomości została podjęta na sesji w dniu 22 lutego br., chcę Państwa poinformować, że                

w związku z negatywnymi wynikami dwóch przetargów na sprzedaż samochodu – śmieciarki, 

odstąpiono od przeprowadzania dalszych przetargów i na dzień  03 października br. ogłoszone zostały 

rokowania, warunkiem przystąpienia do rokowań jest dokonanie rejestracji uczestnictwa oraz 

wpłacenie zaliczki  w wysokości 200,00 zł. w kasie Urzędu lub na konto Gminy Zaniemyśl podane              

w ogłoszeniu, wpłata zaliczki winna nastąpić najpóźniej do godz. 11:50, w dniu rokowań, rokowania 

rozpoczną się  o godz. 12:00 w Urzędzie Gminy, cena wywoławcza została ustalona na kwotę 

1.200,00 zł., do ceny ustalonej w rokowaniach doliczone zostanie 23% podatku VAT, samochód 

można oglądać w Zakładzie Gospodarki Komunalnej, krótka informacja, Szanowni Państwo z zakresu 

działalności Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji, obecnie w Ośrodku rozpoczął się sezon 

jesienno- zimowy, trwają zajęcia z aerobiku, wtorki od godziny 18:00 do 19:00, w czwartki od 

godziny 18:00 do 20:00 oraz zajęcia tai chi ,w poniedziałek od godziny 9:00 do 10:30, od października 

rozpoczną się próby zespołu LUTNIA, będą to wtorki od godziny 19:00 do 21:00, zajęcia ZUMBY,                 

w środy od godziny 19:00 do 20:00 oraz zajęcia z wokalistyki prowadzone przez Panią Klaudię 

Popielską, jeżeli chodzi o ważniejsze wydarzenia to chcę Państwu powiedzieć, że dnia 23 października 

o godzinie 16:30, jak co roku, nastąpi inauguracja roku kulturalnego, w tym koncert poświęcony 

pamięci Pani Ireny Jarockiej w wykonaniu pani Urszuli Lidwin, pt. „Motylem jestem”, na które 

Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji serdecznie zaprasza, to tyle tak skrótowo, jeżeli chodzi                         

o informacje z zakresu Ośrodka Kultury i Szanowni Państwo ostatnia informacja, to taka 

niespodzianka, pozytywna, dla Gminy Zaniemyśl, krótko przed 15 – tą dostałem informację z Urzędu 

Marszałkowskiego, że nasz wniosek złożony na przygotowanie Programu Rewitalizacji uzyskał 

wymaganą liczbę punktów do oceny merytorycznej i tym samym zgodnie z decyzja Zarządu 

Województwa Wielkopolskiego z dnia 14 września został wybrany do dofinansowania, a więc 

wreszcie, po tylu miesiącach będziemy mogli, Szanowni Państwo, przygotowywać Program 

Rewitalizacji w naszej Gminie, zaznaczam Program, nie fizyczne wykonawstwo, ten Program będzie 

niezbędny do tego żeby być załącznikiem do wniosku na te rzeczy, które chcemy poddać w naszej 

Gminie rewitalizacji, myślę, że skorzystamy tutaj, zapytamy o cenę z Firm, które się zajmują 

przygotowaniem takich Programów, żeby był dobrze przygotowany, dobrze zapisany, będziemy się 

spotykać w tym okresie, uzgadniać z mieszkańcami, tam gdzie taka rewitalizację chcemy 

przeprowadzić, na ten Program otrzymamy wsparcie w wysokości 53.750,00 zł., mamy wyznaczony 

termin 10 – ciu dni żeby przesłać dokumenty, abym mógł podpisać umowę na dofinansowanie, co się 

mieści w tej rewitalizacji, m. in. chcemy zrobić z tego Programu, najpierw zapisać a potem złożyć 

kolejny wniosek  o zakwalifikowanie i pomoc finansową, na fizyczną realizację, Plac Berwińskiego, a 

więc nasz Rynek w Zaniemyślu, tutaj mamy już dokumentacje, którą będziemy przeglądać, 

zastanawiać się, może pewne zmiany będą musiały nastąpić, kolejna rzecz, to myślę, że plaża nasza, 

cały obręb plaży wymaga rewitalizacji, m.in. myślimy też o Śnieciskach, a więc o tym naszym terenie 
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komunalnym przy Szkole Podstawowej, tam jest boisko wielofunkcyjne, tam jest nowe ogrodzenie, na 

szerokości, rozebranie tego przewracającego się muru, ale zaznaczam, tylko na naszej szerokości, 

mienia komunalnego, oczywiście jeśli Państwo jeszcze macie coś takiego ważnego to prosimy                         

o ewentualne glosy żeby ująć to w Programie, bo jak nie będzie w Programie to nie będziemy mogli 

wnioskować czy aplikować, pierwszy etap, Szanowni Państwo, mamy za sobą, na Program pieniądze 

mamy, wstrzymywaliśmy się z tym, bo liczyliśmy na to, że dostaniemy, drugi etap to jest zrobienie, 

szybko, tego programu, termin będzie chyba do przyszłego roku, do połowy, żeby ten program był, ale 

w między czasie będziemy musieli robić też projekty na te rzeczy, które nie mamy, że jak będzie 

ogłoszony konkurs, już na fizyczne wykonawstwo, to te projekty, kosztorysy, wizualizacje też musimy 

mieć, tak, że niestety, to się wszystko wydłuża w czasie ale Szanowni Państwo, jest możliwość, nić 

nadziei, jak ja to mówię, na pozyskanie środków zewnętrznych, te zadania to są naprawdę nie takie 

tanie, możemy za te pieniądze, nasze tutaj, które są w budżecie zrobić inne rzeczy, czy przyspieszyć, a 

to trochę czasu jeszcze będzie trwało zanim rozpoczniemy wykonywanie tych zadań, oczywiście na 

pewno nie w roku 2017, ale już po kolei, drobnymi krokami, będziemy się zbliżać do tego, oczywiście 

ważne jest aby zakwalifikować, ale mam nadzieję, że jak już dostaliśmy na Program to i dobrze 

napiszemy wniosek nasz w konkursie na fizyczne wykonawstwo to też otrzymamy, Pani 

Przewodnicząca ja mam na dzisiaj tyle informacji, dziękuję 
 

Przewodnicząca Rady Gminy czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę   

 

Ad. 6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

nie ma pytań, wobec tego przechodzimy do punktu następnego, punktu siódmego, porządku obrad 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie przyjęcia regulaminu i cennika usług hali widowiskowo-sportowej zarządzanej przez  

Zakład Gospodarki Komunalnej w Zaniemyślu przedstawiła Pani Karolina Ratuszna, Kierownik Hali 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/158/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zaniemyśl na lata                  

2017-2019 przedstawiła Pani Anna Zimmer, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Zaniemyślu 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/159/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu Gminy Zaniemyśl 

instrumentem płatniczym przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Wójt Państwo Radni o tym wiedzą, ale ja chciałbym całej sali wyjaśnić w czym jest rzecz, oczywiście 

płatność kartą płatniczą jak najbardziej, ale jest to Program na razie pilotażowy, do końca stycznia 

2017 roku, chcę Państwa poinformować, że ustawa o finansach publicznych, czy ordynacja podatkowa 

nie pozwala, żebyśmy my płacili za koszty terminalu, do tej pory, w tym Programie pilotażowym, 
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oczywiście nic nie będziemy i Państwo też płacąc kartą i my też nie będziemy płacić, ale jak się 

skończy pilotaż, nie będzie przedłużenia tego pilotażu to każdy płacący podatek poza podatkiem 

będzie musiał, zgodnie z ordynacją podatkową, zapłacić koszty tej operacji, jak Państwo wiecie, 

płacicie w sklepach, czy w różnych placówkach handlowych, tam gdzie są karty, was nie interesuje to, 

jaki jest koszt tego, bo bierze to na siebie, te koszty przedsiębiorca, który montuje terminal i ma jakiś 

tam procent czy ułamek procentu od każdej transakcji itd. odjęty, po tym pilotażu może być tak, że my 

zdecydujemy się, że zostawimy ten terminal ale każdy podatnik, a więc my wszyscy, chcąc zapłacić 

karta będzie musiał mieć wyliczone koszty operacji, mało tego, jak się nic nie zmieni, będzie proszony 

o zapłacenie gotówką kosztów operacji,  

 

Skarbnik Gminy trwają konsultacje Ministerstwa Rozwoju z samorządami, gdzie wszystkie 

samorządy zwróciły uwagę na ten nieszczęśliwy zapis w ordynacji podatkowej, Ministerstwo Rozwoju 

wraz z Ministerstwem Cyfryzacji będą pracować nad rozeznaniem tego problemu, jaka ścieżkę 

wybiorą, tego nie wiemy, bo może będzie możliwość przedłużenia pilotażu, z drugiej strony 

Ministerstwo Finansów, odgórnie może ogłosić przetarg i opłacać te koszty związane właśnie z ta 

prowizją bądź też, nie wiem czy tak się uda, w tak szybkim tempie zmianę ordynacji podatkowej, żeby 

podatnicy nie byli obciążani tymi kosztami, będzie wywieszona informacja, że ten pilotaż trwa do                  

31 stycznia 2017 roku, żebyście wszyscy Państwo byli świadomi, też będziemy na bieżąco 

informować, jakie decyzje będą przez nas i Ministerstwo Finansów 

 

Wójt trzeba było o tym powiedzieć, bo paru miesiącach będzie jakaś konsternacja dlaczego został 

usunięty terminal albo też zostawiamy ten terminal i każdy z nas płacący za podatek będzie musiał 

jeszcze uiścić jakąś kwotę tego płacenia kartą, chyba, że zmienią się przepisy to będziemy się 

wspólnie, bo te koszty może ponosić budżet Gminy, oczywiście nie wiemy jakie to będą koszty 

wszystkich operacji, a musi się zmienić przede wszystkim prawo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy do końca stycznia roku następnego, 2017, będzie bez pobierania 

jakichkolwiek kwoty, bardzo proszę 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/160/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2016 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler, Skarbnik Gminy 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/161/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

Skarbnik Gminy pani Przewodnicząca, jeśli jestem przy głosie, chciałabym powiedzieć a pro po 

uchwały dotyczącej płacenia karta płatniczą, chciałam uczulić, że to nie, że już od jutra można przyjść 
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i płacić karta płatniczą, tylko zgodnie z zapisami uchwały 14 dni od daty publikacji , zakładamy, że to 

będzie tak około połowy października, będziemy na stronach internetowych informować, że już taka 

możliwość istnieje 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy jest to bardzo ważna informacja 

 

7e) w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Zaniemyśl przedstawiła Pani Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji i ochrony środowiska 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/162/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług na terenie Gminy 

Zaniemyśl w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów 

komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego 

zbierania odpadów komunalnych przedstawiła Pani Honorata Jaskólska, podinsp. ds. melioracji                               

i ochrony środowiska 

 

Wójt Szanowni Państwo, myślę, że tylko dwa słowa wyjaśnień, dużo zostało przeczytane, ale co się 

zmieni, przede wszystkim, Szanowni Państwo,  jeżeli na nieruchomości jeden  pojemnik, taki ciemny,   

gdzie wyrzucamy wszystko gdyż do worków  tego się nie wkłada i  jeżeli Państwu brakuje czy 

właścicielowi nieruchomości należy zakupić kolejny  pojemnik, nie będą  odbierane zmieszane odpady 

w jakiś innych workach, nie raz w kartonach bo się nie zmieściło, po prostu Przedsiębiorstwo będzie 

odbierało tylko i wyłącznie pojemniki i wszystkie odpady, które będą w tych pojemnikach, jeżeli 

wystawi się przy nieruchomości pięć pojemników też odbierze, ale jeżeli jeden a pozostałe odpady nie 

mieszczą się w tym pojemniku będą w workach, nie będą odbierane przez to Przedsiębiorstwo, 

kończymy z workiem na złom, bo tego złomu, jak patrzymy, nie ma, a złom, aluminiowy, czy jakiś 

inny, puszki itd., wkładamy tam gdzie jest wkładamy pety, plastiki, tego złomu jest bardzo mało, tak, 

że myślę, że to nie będzie w żaden sposób komplikowało, Państwu, zagospodarowanie  tych odpadów, 

i to są najważniejsze zmiany, które wprowadzamy, do systemu, myślę, że wszyscy się 

przyzwyczailiśmy, musimy reagować, bo te kartony, kontrola inspektoratu, który nas kontrolował 

ochrony środowiska, nie mieliśmy tego zapisane  i tak to będziemy wrzucać do pojemników tych 

czarnych, ale nie było tego zapisane, że należy to wkładać, dlatego te zmiany są niezbędne, muszę też 

Państwu powiedzieć, zresztą to Radzie mówiłem, to nie koniec, w przyszłym roku będą kolejne 

uchwały , musimy się głęboko zastanowić nad częstotliwością odbioru, nie w Zaniemyślu i Łęknie, ale 

w pozostałych miejscowościach, szczególnie w okresie letnim, ale nie tylko, tam gdzie są już, na 

wioskach, inne niż Zaniemyśl i Łękno, pobudowani, mają domki jednorodzinne, krytycznie się 

wypowiadają na temat jednorazowego odbioru odpadów komunalnych, czyli jeden raz w miesiącu                

z tych nieruchomości, szczególnie latem, to jest uciążliwe, gdyż temperatury robią swoje, w workach                      

z trawą, zielenią, i tutaj generalnie przerabialiśmy, jak sobie Państwo przypominacie, w ubiegłym roku 

pytałem na zebraniach sołeckich, ale oczywiście ci co byli mówili, że wystarczy jeden raz, ale w sumie 

to tak chyba nie jest, nie wszyscy są w stanie zagospodarować w inny sposób, a więc nie mają 
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kompostowników, odpady zielone, szczególnie, czy jakieś inne odpady podlegające biodegradacji, a 

więc odpady te przetworzone domowe itd., myślę, że czas i temperatury robią swoje, ale to będziemy 

się zastanawiać, bo też myślimy o tym, żeby wprowadzić obowiązkową opłatę i obsługiwać też 

wszystkich, którzy maja u nas rekreację, domki rekreacyjne, które mają obowiązek, właściciele na 

dzień dzisiejszy podpisać umowę indywidualnie  z Przedsiębiorstwem, które ma koncesję a nie zawsze 

tak jest i dlatego w dalszym ciągu widzimy dzikie wysypiska śmieci, bo mówią, że zawożą do 

Poznania, co jest niezgodne z prawem obowiązującym, bo każda nieruchomość musi mieć podpisaną 

umowę, będziemy to analizować, przygotujemy się do tego i zaproponujemy, Wysokiej Radzie, żeby 

te problemy, które są, uchwałami przeprowadzili i administracyjnie zapanowali nad tymi 

nieruchomościami, które nie są objęte jeszcze systemem, dziękuję 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego uchwała Nr XXIV/163/2016 została podjęta przy 

13 głosach „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

co stanowi załącznik  nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania – nie było 

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi  Szanowni Państwo,  często  pytacie 

dlaczego takie informacje są podawane na łamach prasy, albo dlaczego my podajemy nieprawdziwe 

informacje, chciałbym się odnieść do artykułu właściwie komentarza, który ukazał się w bezpłatnej 

gazecie, z okazji 17 września odbyły się  uroczystości w Środzie Wielkopolskiej, 17 wrzesień, dla 

mnie,  jak i dla wszystkich znający historię,  dzień napaści związku radzieckiego na  Polskę, ale tamte 

się te uroczystości odbyły, komentarz po tych uroczystościach, nie wiem czy Państwo czytaliście, był 

taki, ja przeczytam dosłownie, w uroczystościach udział wzięła młodzież szkolna, to dobrze, bo                     

o swojej historii nie powinniśmy zapominać, i też się z tym zgadzam, chcę wierzyć, że bez przykazania 

nauczycieli nieliczni też by przyszli, braku własnej inicjatywy nie można zarzucić członkom Narodowej 

Środy oraz mieszkańcom, którzy wzięli udział w obchodach, szkoda, że władze Zaniemyśla, którego 

mieszkańcy również zostali rozstrzelani nie uczestniczyli w tych obchodach, taki był komentarz o tym 

artykule Pana Redaktora, podpisał się Pan Mariusz Maciejewski, myślę, że my tu na tej sali doskonale 

wiemy, że w Środzie na Rynku zostali rozstrzelani mieszkańcy Zaniemyśla  i Gminy i my wiemy o 

tym też, że nastąpiło to 20 października i 20 października mamy nasze Gminne obchody z okazji tych 

rozstrzelań i odbywają się one u nas w Zaniemyślu mszą a potem przechodzimy na cmentarz, 

składamy znicze, kwiaty i nie zapominamy o tych mieszkańcach, Pan Redaktor, wydaje mi się, że 

pomylił historię naszą, 17 września to nie było  tylko 20 października i o tym pamiętamy i od wielu, 

wielu lat te uroczystości u nas w Gminie się odbywają, to taki mój komentarz, jak Państwo 

przeczytaliście, mogliście też sobie wyrobić  pewne zdanie, Wójt nie pojechał, bo nie chciał, nie 

szanuje, itd., my od wielu, wielu lat niestety to tragiczne wydarzenie, tutaj na terenie naszej Gminy 

obchodzimy i będziemy pamiętać, myślę, że zawsze, o tych, którzy zostali rozstrzelani, bo byli 

Polakami, bo chyba żadnego innego powodu wtedy nie było tylko to, że byli Polakami, dziękuję  

 

Panu Arturowi Kośmider  dzień dobry Państwu,  Szanowni Państwo, witam Panią Przewodniczącą,   

witam Państwa Radnych, witam Pana Wójta i zebranych gości, proszę Państwa, nazywam się Artur 

Kośmider w Zaniemyślu mieszkam wraz z rodziną od 3 lat,  przy ul. Plażowej 40,  mam czworo 
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synów,  w wieku od 9 – ciu lat do 1,5 roku,  poza działalnością gospodarczą związaną z Centrum 

Turystyczno-Rekreacyjnym, o którym Państwo słyszeliście miesiąc temu, pracuję w instytucji 

Logistyki  i Magazynowania realizując dosyć poważny projekt rządowy, jestem Przewodniczącym 

Rady Fundacji Forum Rozwoju Nowoczesnej Technologii, która realizuje projekty dla osób 

wykluczonych cyfrowo, jestem również Prezesem Stowarzyszenia KOLANO WARTY, dlaczego to 

mówię, dlatego, że miesiąc temu na sesji Rady Gminy zostałem  „wezwany do tablicy”, zostałem 

oskarżony, padły pewne  pomówienia, a na sesji tej, miesiąc temu, mnie po prostu nie było, większość 

spraw została wyprodukowana a oskarżenia zweryfikowane na spotkaniu, które, bardzo dziękuję, Pan 

Wójt zorganizował, gdzie oprócz mnie znaleźli się przedstawiciele z Policji,  pojawiło się dwóch 

Panów, Pan Stengert i Pan Just i pojawił się również Pan Mariusz Ludwiczak, który jest szefem, u 

mnie, ochrony lokalu na ulicy Plażowej, natomiast ze spotkania wynikło, że jedynym,  tak naprawdę,  

problemem jest głośna muzyka po 22 – drugiej,  w tej sprawie była próba  znalezienia kompromisu,      

w którym żeśmy znaleźli  jakiejś  rozwiązanie, bo  wiemy, że jesteśmy Gminą turystyczną i, że   

praktycznie mamy krótki czas  kiedy  turyści mogą się bawić,  ja mam nadzieję, że ten kompromis 

znajdziemy wcześniej czy później,  cały czas będą trwać  rozmowy itd., natomiast na wspomnianej 

przeze mnie sesji padły silne oskarżenia  również ze strony obecnej,  dzisiaj nieobecnej niestety Pani 

Małgorzaty Fertała,  pomówienia, które godzą w moje dobre imię oraz w dobre imię wszystkich 

pracowników lokalu oraz Firmy ORDERUS, z którą mam podpisaną umowę o ochronie                                

i  zapewnieniu bezpieczeństwa mieszkańców którzy uczestniczą w wieczorach tanecznych, Pani 

Małgorzata Fertała publicznie wypowiedziała słowa, polegały one na pomówieniach w oczach opinii 

publicznej oraz mogły nadać utratę zaufania do mojej osoby, w każdej wspomnianej przeze mnie 

działalności i dlatego chciałem prosić w ramach wolnych głosów i wniosków o to żeby Pani 

Małgorzata Fertała, dzisiaj jej nie ma, prosił bym przekazać jej to, żeby publicznie przeprosiła, dlatego 

przypominam, że kodeks karny art. 212 pkt. 1 jasno określa, że kto pomawia inną osobę, grupę osób, 

instytucję, osobę prawną lub jednostkę organizacyjną niemającą osobowości prawnej o takie 

postępowanie lub właściwości, które mogą poniżyć ją w opinii publicznej lub narazić na utratę 

zaufania potrzebnego dla danego stanowiska, zawodu lub rodzaju działalności, podlega grzywnie albo 

karze ograniczenia wolności do jednego roku, mógłbym przypomnieć Państwu cytaty, jeżeli Państwo 

nie pamiętacie, ale miesiąc temu Pani Małgorzata Fertała powiedziała m.in. my nie mówimy o głośnej 

muzyce tylko mówimy o utworzeniu lokalu do którego przyjeżdżają bliżej nie zidentyfikowani 

mieszkańcy, w sposób niekontrolowany zażywają alkoholu, być może czegoś tam jeszcze i powodują 

taką atmosferę i tworzą takie otoczenie tego lokalu, które jest nieprzyjemne dla turystów, zagraża 

bezpieczeństwu mieszkańców i powoduje ich dyskomfort, kolejny cytat możemy domniemywać, że 

również znajdują się tam dzieci i młodzież pod wpływem alkoholu, kolejny cytat nawet gdyby nie 

wiadomo jaki on był charytatywnym, to jest o mnie, to ja, proszę Państwa, gdzieś tam prasa donosiła                           

i można było poczytać itd., że najmilsi, powiedzmy sobie, tacy, którzy potrafili przekręcać grube 

pieniądze i prowadzić nieuczciwą grę z drugiej strony byli również sponsorami, ale ten sponsoring to 

nie bierze i nie usprawiedliwia tego żeby nieuczciwie zachowywali się na rynku takim powiedzmy sobie 

tworzenia usług handlowych, Państwo Radni, ja mam na to wszystko dowody, jest Regulamin, który 

jest przestrzegany, ja dziękuję za wysłuchanie, przepraszam Państwa, za tak długą wypowiedź, ale 

Państwo muszą mnie zrozumieć,  te słowa Pani Małgorzaty Fertały godzą nie tylko w dobre moje imię  

ale godzą w dobre imię mieszkańców Zaniemyśla, którzy przychodzą na imprezy taneczne, 

przychodzą do lokalu, godzą w dobre imię pracowników, godzą w dobre imię Firmy ochroniarskiej, 

która musi zabezpieczać ten lokal, proszę Państwa, jest jedenaście kamer monitorujących cały czas na 

bieżąco lokal, wszystko można zweryfikować i każde oskarżenie można od razu zniwelować, obiekt 

Klubu jest monitorowany, wstęp po 22 – ej maja tylko osoby pełnoletnie, organizatorzy zastrzegają 

sobie prawo kontroli dowodów tożsamości, przebywanie w Klubie oraz na jego terenie oznacza 
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jednoznacznie akceptację niniejszego Regulaminu, to wszystko jest od roku  i zgodnie z tym ochrona 

musi funkcjonować w lokalu, jest podpisana legalna umowa, nie tak jak w wielu Firmach, w wielu 

imprezach tanecznych, że są ochraniarze, za przeproszeniem tzw. „wiśnie”, u mnie jest pełna ochrona, 

wszystko jest zgodnie z prawe, tak, że trudno mi jest zrozumieć panią Małgorzatę Fertała, która                   

w rzeczywistości u mnie w lokalu nie była, może podnosić takie rzeczy i jeszcze raz przepraszam za 

tak długą mowę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Wójtowi Szanowni Państwo, dyskusja rozgorzała, ja 

bym nazwał, dyskusja po sezonie, który się odbył u nas w Gminie, a więc mam na uwadze te miesiące 

letnie, przez wiele lat, jak tylko przyszedłem na stanowisko, zostałem wybrany przez mieszkańców, 

słyszałem te słowa, czemu się w tym Zaniemyślu nic nie dzieje, czemu nie przyjeżdżają do nas turyści, 

czy nie turyści, a więc zwiedzający itd. w tym roku tak się poukładało, a co roku musiałem 

przekonywać i radę, i mieszkańców, że tak budujmy ścieżkę rowerową nad jeziorem, niech się na 

amfiteatrze wybudowanym też się coś dzieje, itd., żeby w tym sezonie dwu czy dwu i pół miesiąca, jak 

jest pogoda, rzeczywiście chcieli do nas przyjeżdżać ale żeby to nam też służyło, w tym roku udało się 

przekazać, zakończyć remonty, może nie wszystkie, ale na Wyspie, Wyspa ruszyła, myślę, że wszyscy 

z Państwa zauważyliście, że ilość przyjeżdżających do nas, naprawdę, wzrosła, mamy informacje, że 

kilkanaście tysięcy osób wpłynęło od lipca  do września na Wyspę, to nie jesteśmy tylko my ale też                

i turyści, którzy przyjeżdżają na weekend, kolejka wąskotorowa zaczęła ze Środy regularnie, 

turystycznie przewozić i to też zauważamy, że jest to przyjmowane z aprobatą, ale dla tych 

przebywających u nas, myślę, że coś trzeba było dać, a więc jakąś muzykę, były do tego miejsca 

przygotowane, dzisiaj, mam świadomość cały czas, że obowiązuje nas cisza nocna, od 22:00 do 6:00, 

rano, i w zawiązku z tym zaczynają się, jakieś pewne, powiem tak, problemy, ten Pan, który wystąpił 

na sesji, zresztą w poprzedniej sesji była ta sprawa poruszana, ja chcę Państwa poinformować, że Rada 

Gminy w Zaniemyślu, dokładnie 19 września otrzymała pismo  od Wojewody Wielkopolskiego                   

w sprawie skargi na Wójta Gminy Zaniemyśl, żeby rozpatrzyła skargę, oczywiście Rada o tym już 

wie, bo w ubiegły poniedziałek pani Przewodnicząca to pismo przeczytała, Rada zdecydowała, że 

Komisja Rewizyjna się tym tematem zajmie i rozpatrzy tą skargę, która wpłynęła oczywiście do Pana 

Wojewody, Wojewoda oczywiście skierował ją do Rady, bo taka jest kolejność, ja, Państwu, przy tym 

piśmie, Wojewoda przysłał nam e-mail, który został skierowany do Pana Wójta ze skargą, ja Państwu 

ten e-mail przeczytam – prośba o kontrolę, sprawdzenie, dotyczy Gminy Zaniemyśl, to co od kilku lat 

się dzieje w Zaniemyślu i okolicy jest co najmniej niepokojące, wydawane pieniądze państwowe na 

wątpliwej jakości cosobotnie, od czerwca do września, koncerty, od lat wykonywane przez tych samych 

ludzi, myślę, że tu chodzi o amfiteatr i zabawy, które się toczą na amfiteatrze, chcę Państwu 

powiedzieć, że to nie są pieniądze państwowe, ta osoba się myli, bo to są nasze pieniądze z budżetu 

Gminy, nikt nam nie daje tych pieniędzy, ja chyba ostatnio na sesji czytałem, że te imprezy łącznie nas 

kosztowały aż czy tylko przez 3 tys. zł., za zgodą Wójta i przy udziale Dyrektor Domu Kultury 

wybrani wykonawcy się odwdzięczają za możliwość takiego grania, zakłócanie spokoju i ciszy nocnej, 

hałas, jest do pierwszej, drugiej w nocy, chcę Państwu powiedzieć, że skróciliśmy przez te właśnie 

telefony itd., że do 12 – tej, na amfiteatrze gra zespół, po 22 – ej troszeczkę wycisza, żeby to 

mieszkańcom, przebywającym w okolicach, mieszkającym itd. nie przeszkadzało, ponoć oficjalnie 

przedłużono (Wójt) skrócono czas ciszy nocnej do 1 – ej w nocy, ja nie mam takiego prawa, Szanowni 

Państwo, Rada nie ma takiego prawa, gdyż to jest w przepisach ogólnych, obowiązujących w tym 

kraju, takie pismo Pan Wojewoda otrzymał, od tego roku pozwolono, oddaną w dzierżawę Wyspę 

Edwarda wyremontowaną za pieniądze z UE, co jest też nieprawdą, bo UE to może tam te sanitariat 

ogólnodostępny i oświetlenie parkowe zrobiliśmy rzeczywiście ławki i kosze uliczne z pieniędzy UE, 

ale 90 parę procent to były pieniądze budżetu Gminy, gdzie też zaczęły się odbywać prywatne imprezy 
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do późnych godzin  w nocy, pełne hałasu, prośba o sprawdzenie czy nie ewidentnych nieprawidłowości 

i prośba w sprawach, które nie dotyczą CBA przekierowanie mojego e-maila do innych organów 

Państwa, zmieniłem nazwisko i imię w e-mailu ze względu na obawy, bo to co obserwuję jest już co 

najmniej towarzystwem wzajemnej adoracji i pewnie każda osoba, która podjęłaby próbę osłabienia 

tego środowiska miałaby co najmniej problemy, taka jest dosłownie treść tego e-maila i w związku                

z tym Wojewoda przysłał aby Rada skontrolowała czy wydawałem pieniądze państwowe, oczywiście 

poszło też do Ministra Kultury itd. bo tak ta osoba myślała, że Minister Kultury daje nam pieniądze, 

daj Boże żeby chociaż na zabytki nam dał, to bym się bardzo cieszył, a już na pewno na granie na 

amfiteatrze nie daje środków finansowych, my nie mamy żadnego prawa żeby zmienić godziny 

obowiązywania ciszy nocnej, to tyle w tym temacie, ale myślę, że Państwo tak jak i poprzednie pisma, 

szkalujące moją osobę, kłamliwe itd., wszystko będę Państwu przedstawiał żebyście jako mieszkańcy 

wiedzieli co się dzieje, w jakich tematach i wyrobili też sobie zdanie, rzeczywiście zbliża się sezon, za 

rok niecały i będziemy się zastanawiać co zrobić, czy skrócić na amfiteatrze do 22:00 to wówczas, 

praktycznie nikt się nie będzie bawił, bo młodzież przychodzi jak się robi szarawo, robiliśmy do 24:00, 

na Wyspie Edwarda pogrywają, nie wiem czy to jest aż tak uciążliwe, ale jak się ktoś uprze zawsze 

może nam coś zarzucić, oczywiście to co się dzieje na Wyspie to jest tak samo jak ten Pan co dzisiaj 

wystąpił, właściciel lokalu, odpowiada właściciel, nie Wójt, jeżeli jest zakłócanie, Szanowni Państwo, 

i to żeśmy na tej rozmowie, Panie Kośmider, Pan potwierdzi, że był szef Dzielnicowych i też 

omawialiśmy prawo pod tym względem, należy zgłosić to, podać imię i nazwisko i wtedy Policja 

przeprowadzi postepowanie na takie zgłoszenie i ten, który to organizuje odpowiada za powiedzmy, za 

te wydarzenia, które w lokalu czy na Wyspie czy w innym miejscu się dzieją, tak to u nas w tym 

kochanym Zaniemyślu, dla niektórych nie kochanym, dla niektórych nie pięknym itd., się dzieje a 

myślę, że warto, żebyście Państwo też o tym wiedzieli, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji 

Pani Annie Nowak Państwo Radni, Pani Przewodnicząca, Panie Wójcie, Drodzy Państwo, tak, 

muzyczne lato jest w lipcu i sierpniu, trwa od godziny 20:00 do 24:00, momentami jest do 24:10, 

przynajmniej tak jest za mojej kadencji, jak jestem dwa lata tutaj Dyrektorem, przez cały czas mamy 

ochronę, Firmę profesjonalną tak jak Pan Artur Kośmider, są to cztery osoby, które przebywają                  

w czasie muzycznego lata na amfiteatrze, co do Zespołów, grają różne Zespoły, nie ma tu, że, no 

oczywiście powielają się wykonawcy, ale to nie znaczy, że, nie wiem, jest jakoś źle czy jest niedobrze, 

to jest kolejna kwestia, następna sprawa, jeżeli chodzi o liczbę uczestników, których mamy tutaj na 

muzycznym lecie, to jest od 200 do 300 osób, co tydzień, owszem, raz tylko w sobotę, w tym sezonie, 

było kilka osób, może kilkanaście, ale to było ze względu takich, że chyba jakiś mecz się odbywał, 

wiadomo, że wtedy było większe zainteresowanie meczem niż zabawą, kolejna sprawa była taka, że 

pewnej soboty mieliśmy tu cztery imprezy, a więc – Wyspa robiła zabawę, amfiteatr robił zabawę, Pan 

Artur Kośmider robił zabawę i jeszcze w Restauracji DWA SMAKI była zabawa, i co się okazało,                 

z samej ciekawości, byłam prawie do samego końca, mieliśmy ponad 200 bawiących się osób, czyli 

wygląda na to, że muzyczne lato jest fajne, można przyjść, można się pobawić, a to jest prawdą, że 

faktycznie osoby bawią się od godziny dziewiątej, ponieważ robi się szaro i oni by chcieli najchętniej 

bawić się do pierwszej, drugiej , niestety nie, ja stwierdzam, że godzina 24:00, ewentualnie mały bis 

na 5 minut, i dziękujemy my kończymy swoją pracę, Państwo możecie iść pobawić się dalej, a kolejną 

rzeczą jest, że ja nie otrzymuję, naprawdę, ani, nie wiem jak to ująć, nie otrzymuję żadnych profitów,  

z tego, że u mnie Zespoły grają wręcz przeciwnie z całym moim zespołem pracujemy do godziny 1:00 

w nocy, a niektóre osoby z mojego zespołu już o 6:00 rano w niedzielę, czy o 5:00 nawet, wstały                

i sprzątają amfiteatr, plac i ścieżkę po to żeby goście, którzy przychodzą do nas, do Zaniemyśla na 

plażę w czystości wypoczywać, dziękuję uprzejmie 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Powiatowemu Panu Dariuszowi 

Tomaszewskiemu Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Panie Wójcie, Szanowni zebrani, dorzucę 

swój kamyczek, broń Boże nie jestem autorem tego listu, ale, Panie Wójcie, te kilkanaście lat temu 

zaczynaliśmy razem uruchamianie tej pustyni kulturalnej, bo nigdzie nie było grane, to ja rozumiem, 

że imprezy plenerowe są co tydzień na amfiteatrze były potrzebne, dzisiaj mam wątpliwość, na 

naszym rynku istnieją legalnie działające podmioty, które odprowadzają do budżetu Państwa lub 

Gminy podatku, między innymi z tego żyją, jest co najmniej cztery czy pięć lokali, którzy żyją z tego, 

że w sobotę robią dansingi, robią zabawy, natomiast Gmina jest dla nich konkurencją, ja myślę, że 

należałoby się zastanowić, Wysoka Rada czy Pan Wójt, czy w dalszym ciągu jest sens robienie 

naszym podatnikom konkurencji skoro Wyspa i Pan Kośmider i DWA SMAKI, sprawa dyskusyjna,  

moje zdanie w tej kwestii jest takie, że należałoby rozważyć, gdyż moim zdaniem jest tego już, chyba 

za dożo, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji 

Pani Annie Nowak Panie radny być może ma Pan rację, ale musze zaznaczyć jedną rzecz, ponieważ 

nie wszystkich stać na to żeby pójść do lokalu, zatańczyć tam, spędzić miło wieczór, dużo osób jest u 

nas młodych, nawet osób, niekoniecznie młodych, ale mających tzw. portfelu grubszego, i dla tych 

osób my robimy te imprezy, dla tych osób, a jeżeli np. oni stwierdzą, że chcą o 10 – tej iść sobie do 

lokalu to sobie pójdą do lokalu , bo tak jest oni przychodzą do nas, od nas idą sobie czy do Pana Artura 

czy do DWÓCH SMAKÓW czy na Wyspę, była taka sytuacja, muszę Panu powiedzieć, że z Wyspy 

przypływali do nas na muzyczne lato, bo stwierdzili, że u nas jest o wiele lepiej niż na Wyspie, tak 

było, powiedzieli, że fajna zabawa jest, fajne Zespoły są, nie wiem czy bezpieczniej ale powiedzieli, że 

fajna zabawa jest, fajne Zespoły są i u nas jest lepiej 

 

Przewodnicząca Rady Gminy sezon letni się skończył, wrócimy na pewno do tematu w przyszłym 

roku, na wiosnę, bardzo proszę Pan Tomaszewski, jeszcze 

 

głos zabrał Pan Dariusz Tomaszewski Drodzy Państwo, jeszcze raz w tej kwestii, żebym nie był źle 

zrozumiany, nie jestem za całkowitą likwidacją, rozpoczęcie sezonu, zakończenie, Dożynki                            

i Zaniemyskie Bitwy Morskie i mamy jeden miesiąc, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu radnemu Piotrowi Walkowiakowi, ja jako 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, ustosunkujemy się, jako Komisja Rewizyjna do pisma 

przesłanego od Pana Wojewody, dodam, też wydaje mi się, że trochę jest to problematyczne i jakieś są 

nieścisłości, że Wojewoda przekazuje anonim, anonimów, przeważnie się nie rozpatruje, to jest jedno, 

dwa, pani Dyrektor nie ma się co denerwować, bo pieniądze dla „towarzystwa wzajemnej adoracji”, 

Pan co to pisał, jak się można podzielić trzema tysiącami, odnośnie tych imprez, jak tu powiedział 

Radny Tomaszewski, mówił odnośnie plaży, ja twierdzę, jako rodzic, nie jako Radny, tylko jako 

rodzic, że takich imprez na terenie Gminy, byłbym za tym żeby było jak najwięcej,  bo nawet wracając 

do poprzedniej sesji, Pani Fertała, określiła, że tam się spotyka element, że takie rzeczy się dzieją, ja 

czuję się jako rodzic bezpieczniej w stosunku do moich dzieci, które idą na imprezy lokalne tutaj, a nie 

wyjeżdżają gdzieś dalej, bo z tych dalszych imprez młodzież w różnym stanie wraca i wypadkowość 

jest bardzo duża, czuję, że te imprezy są bardzo pożyteczne a nie róbmy absurdów, bo jeszcze trochę 

tak jak te wypowiedzi z poprzedniej sesji to musielibyśmy na wjeździe do Zaniemyśla postawić 

tablicę, po 22 – ej, nawet nikt nie może poruszać się samochodem, bo samochody też zakłócają ciszę, 

dziękuję bardzo 
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Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Leszkowi Hypkiemu takie spostrzeżenie 

moje, że to co musimy, zareagować, to musimy, a resztę zostawić samemu sobie i nie robić nic, po 

prostu życie samo najlepiej wszystko ukierunkuje i nic nie robić, po prostu ile rzeczy wymyślimy 

nigdy nie zrobimy dobrze 

 

głos zabrał Radny Piotr Walkowiak nie zgodzę się z Radnym Hypkim, nie może być tak, że na 

poprzedniej sesji były zarzuty, że Wójt nic nie robi, tak nie może być  

 

głos zabrał Radny Leszek Hypki to co musimy, to musimy ale nie wybiegajmy przed szereg 

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy wyczerpaliśmy punkt dziewiąty, wolne głosy i wnioski, punkt 

dziesiąty, zamkniecie sesji w  związku z wyczerpaniem przewidzianego na dzisiejszy, porządku 

obrad, zamykam XXIV sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję za przybycie. 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


